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NOTICE TO MEMBERS 
No. 2008 -  144 
October 28, 2008 
 
 
 

ERRATUM 
 

iSHARES CDN GOLD SECTOR INDEX FUND 

ADDITIONAL SYMBOLS FOR LONG TERM EQUITY INDEX OPTIONS 
 
Bourse de Montréal Inc. (the Bourse) and Canadian Derivatives Clearing Corporation (CDCC) 
hereby inform all option participants of the possibility of additional symbols for new series on 
long term equity index options on iShares CDN Gold Sector Index Fund (WDD 2010 and VXG 
2011). 
 
Due to recent price fluctuations of the underlying for WDD 2010 and VXG 2011 and the lack of 
strike price alpha codes to identify each series, the Bourse and CDCC will create two new long 
term equity index options symbols – WXG 2010 and VGX 2011 – for all additional options 
strike prices of seven dollars ($7.00) and below. 
 
For further information, please contact Louise Leclair, Trading Systems Analyst, Market 
Operations, Bourse de Montréal Inc. at (514) 871-3526.  CDCC Clearing Members may contact 
the Operations Department.  
 
 
 
 
Michel Favreau 
Senior Vice-President and Chief Clearing Officer 
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ERRATUM 
 

iSHARES CDN GOLD SECTOR INDEX FUND 
 

SYMBOLES ADDITIONNELS POUR LES OPTIONS SUR INDICES À LONG TERME 
 

Par la présente, Bourse de Montréal Inc. (la Bourse) et la Corporation canadienne de 
compensation de produits dérivés (la CDCC) informent tous les participants du marché des 
options de la possibilité de symboles additionnels pour identifier de nouvelles séries d’options 
sur indices à long terme de iShares CDN Gold Sector Index Fund (WDD 2010 et VXG 2011).  
 
En raison de la récente fluctuation des prix de l’action sous-jacente pour WDD 2010 et VXG 
2011 et d’une pénurie du nombre de codes alphabétiques identifiant chaque série, la Bourse et la 
CDCC créeront deux nouveaux symboles d’options sur indices à long terme – WXG 2010 et 
VGX 2011 - pour identifier les séries d'options ayant un prix de levée de sept dollars 
(7,00 $) et moins. 
 
Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec Louise Leclair, Analyste, 
systèmes de négociation, Opérations de marché, Bourse de Montréal Inc. au (514) 871-3526.  
Les membres compensateurs de la CDCC peuvent communiquer avec le service des opérations. 
 
 
 
 
Michel Favreau 
Premier vice-président et chef de la Compensation 
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